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W projekcie „W temacie” na kanale agencji informacyjnej BelTA
na „YouTube” niezależna polska dziennikarka Agnieszka Piwar
podzieliła  się  przypuszczeniem,  z  czym  może  być  związana
najwyższa  od  wielu  lat  frekwencja  Polaków  w  wyborach
parlamentarnych.

„Myślę, że nasi obywatele po prostu się zmobilizowali. Wielu
ma bardzo negatywny stosunek do partii rządzącej Kaczyńskiego
i dlatego chciałoby ją odsunąć od władzy. To jeden z powodów –
bardzo mocny negatyw do Prawa i Sprawiedliwości” – powiedziała
Agnieszka Piwar.

Jednocześnie,  jak  zauważyła  dziennikarka,  zmobilizował  się
także  elektorat  partii  Jarosława  Kaczyńskiego.  „W  tym
przypadku  sytuacja  jest  następująca.  Wielu  wyborców  PiS-w
różnych spółkach państwowych, zajmuje tam wysokie stanowiska.
To oni zmobilizowali się, połączyli swoje rodziny i krewnych,
aby  ci  też  poszli  do  wyborów  i  głosowali  na  Prawo  i
Sprawiedliwość”  –  uważa  Agnieszka  Piwar.

Ponadto, dodała, znaczącą rolę odegrały media, choć była to
rola  negatywna.  „Media  próbowały  stworzyć  konflikt  wśród
Polaków. Podzielili naród. I ten podział, niechęć do drugiej
strony również zmobilizowały Polaków. Nasi obywatele w różnym
stopniu interesują się polityką. Nie twierdzę, że są w tym
dobrzy, ponieważ pozwalają się oszukać demokracji. Ale, tak
czy inaczej, interesują się polityką. Dużo o tym mówią, piszą
na forach, zostawiają komentarze w sieciach społecznościowych.
I  to  też  był  jeden  z  powodów  mobilizacji”  –  podsumowała
Agnieszka Piwar.
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